
عیسـی کلانتـری : خـروج از بحـران
آب به یک برنامه ۲۰ ساله نیاز
دارد / توسعه بخش کشاورزی تعجب

برانگیز است

[heading]وضعیت ذخایر آبی کشور به گونهای است که به یک برنامه
[heading/] .۲۰ ساله برای خروج از حالت بحران نیاز دارد

دبیر کل خانه کشاورز گفت: وضعیت ذخایر آبی کشور به گونهای است
که به یک برنامه ۲۰ ساله برای خروج از حالت بحران نیاز دارد.

دبیرکل خانه کشاورز در گفتگو با خبرنگار ایلنا، در خصوص وضعیت
منابع آب و مصرف آب در بخش کشاورزی بیان داشت: در بعضی از دشتهای

کشور تا ۵۰ درصد بیش از نیاز گیاه، آب مصرف شده است.

عیسی کلانتری با تاکید بر اینکه منابع آب در کشور محدود است اظهار
داشت: توسعه بخش کشاورزی با توجه به محدودیت در منابع آب تعجب
برانگیز است و با عدم رعایت قوانین تبخیر در مصرف آب در بسیاری

از دشتها تولید محصول نیز کاهش داشته است.

دبیر کل خانه کشاورز با تاکید بر اینکه مصرف آب به یک برنامه ۲۰
ساله نیاز دارد افزود:  طی این برنامه میتوان وضعیت ذخایر آبی
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کشور را از حالت بحران خارج کرد تا کشاورزان نیز به تولید
کارشناسی محصولات پرداخته تا در نتیجه شاهد رونق بخش کشاورزی علمی

در کشور باشیم.

https://telegram.me/ariafoodclub

